

Zápis ze zasedání Studentského parlamentu

16.11.2023 18:00 +/-FEL - Fakulta elektrotechnická, Dejvice
zápis provedl: Aleš Novák

začátek zasedání: 18:07

Parlament je nahráván se souhlasem všech přítomných.

**1. Schválení programu zasedání (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování,
čas: 5 min.)**

Program zasedání

1. Schválení programu zasedání (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)
2. Info z klubů (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 15 min.)
3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)
4. Info z Centrály (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 10 min.)
5. Schválení zápisu (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)
6. Potvrzení Usnesení 2023-10-01 přijaté formou per rollam (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)
7. Potvrzení Usnesení 2023-10-02 přijaté per formou rollam (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)
8. Schválení EČ na akci zaČVUTění Winter Vintage Edition 2024, pořádanou klubem zaČVUTění (vede: V. Novotný, forma: hlasování, čas: 10 min.)
9. EČ Podolské Vánoce (vede: K. Pilná, typ: hlasování, čas: 5 min.)
10. Přeschválení IP o výročních zprávách a hlášení o stavech klubů (vede: M. Vadlejch, typ: hlasování, 20 min.)
11. Schválení upravných stanov studentského klubu +/-FEL (vede: G. Szabó, typ: hlasování, čas: 15 min.)

12. Schválení upravených stanov klubu eFDrive (vede: D. Thuma, typ: hlasování, 10 min.)
13. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: M. Jirmanová, typ: diskuze, čas: dle potřeby)
14. Různé (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: dle potřeby)
TPPPPPPP (vede: M. Jirmanová, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby)

Usnesení 2023-11-01:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání Studentského parlamentu konaného dne 16.11.2023 zasláného do konference Parlamentu dne 14.11.2023 v 18:10.

OHP: 13; 10:2:1 – Usnesení bylo přijato

2. Info z klubů (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 15 min.)

Silicon Hill (M. Slávik): Plánujeme výjezdko 1.-3.12. po dlouhé době. Pár z vás se možná dostane, není velká účast. Měli jsme schůzku s Vodičkou, dozvěděli jsme se, že kvůli změně účtování DPH nevychází o 36 mil. finance na rekonstrukci bloku 4, ta se posouvá na konec léta příštího roku. Na začátku léta chtějí začít s rekonstrukcí bloku 12. Další rekonstrukce budou probíhat po dvou blocích, když budou finance. Doufáme, že fakulty podpoří rekonstrukce a finance půjdou odtamtud. Další bylo s prádelnami. Budou končit prý prádelny na Strahově s tím, že prádelny budou na bloku 4 a bude je vést externí firma a bude tam 6 praček na celý strahov, které perou asi za 20 minut. Bude to uzpůsobené a přístup bude mimo vrátnici. Pokud to bude moc daleko, tak se postaví ještě jedna taková na druhé straně Strahova.

Právní oddělení do smlouvy chce, abychom si pojistili vnesený majetek, ale není jasné proti čemu. Neřeší to moc nevhodné kanalizace a technicky nezpůsobilý přívod vody. Doufáme, že se to podaří vykomunikovat.

Zajímalo nás, jestli SUZ může pomoc s rekonstrukcemi. Právní se tvářilo, že jo, Vodička ne.

Prý se máme kouknout do plánů Generel+;, jestli se tam nějak plánují využití budovy pro zájmy rektorátu, než bychom do ní začali investovat. Prosíme tímto centrálu SU, aby o tomto něco zjistila, jak na tom školítka je ohledně plánů. Bylo by fajn vědět, jestli se s tím něco plánuje. Je to pro nás strategická budova.

J. Sláma: o tomto dokumentu se mluví, ale nikdo ho zatím neviděl.

Pod-O-Lee (K. Pilná): Zabýváme se smlouvami, externím členstvím a úpravami interních předpisů a nejspíše i stanov. V kolárně jsme vyměnili dveře, proběhl Halloween a proběhne Fuck up night, bohužel ve stejném termínu jako Meziklubovky. 13.12. budou Podolské Vánoce, kam vás zveme.

Buben (D. Lysenko): Řešíme zatím síť. Sehnali jsme zadarmo AP, druhou polovinu jsme koupili a stále nedokážeme probít 50 cm zdi, které tam SUZ postavil. Pokračujeme s plány, jak to řešit. Firma nám udělala research ohledně AP na pokojích.

Pracujeme na posilovně. Pořád máme problém se sliby pana ředitele, který to přehodil na paní vedoucí a nic se nestalo. Pořád jsou technické potíže s drobnými úpravami jako prasknuté hadice ve sprchách... pořád boj.

Měli jsme halloween party, máme fotky a všichni si to užili. Aktivní lidi mají školu a nemají tolik čas, ale pokračujeme s nábořem. Plánujeme vánoční večírek. Přijďeme na meziklubovky a jestli chcete pomoc, jsme ochotni.

Masařka (O. Ostashchuk): Proběhla změna ve vedení klubu, odstoupila předsedkyně. Jinak se nic zajímavého nestalo.

Sincoolka (K. Kopecký): Máme se fajn. Měli jsme akci deskovky a další akce. Všechno je u nás v pohodě. Máme nové adminy a snažíme se to zlepšovat.

Hlávkova kolej (>): Nikdo není přítomen.

Orlík (F. Hemerka): Na Orlíku je klid. Měli jsme akci, která se obešla bez policie. Chystáme nějaké úpravy na síti.

Fakultní klub BION (L. Pavienský): Pořádali jsme halloweenskou párty, měli jsme setkání s vedením, při kterém byla otevřená i menza, která pár let na párty otevřená nebyla. Pokračuje rekonstrukce společenské místnosti na GDM. Máme novou pípu od vedení fakulty. Pivo se točí mnohem líp. Bude vánoční večírek a od vedení jsme dostali nové mikrovlnky.

AVC ČVUT (): Nikdo není přítomen.

eFDrive (B. Goláňová): Na eFDrive byla akce noc na fakultě včera, kde jsme představovali obory a budovu od starších studentů. Předtím byla ještě jedna akce jinak nic.

BEST (V. Fišer): Proběhla akce pětipivo a halloween. Dále nás čeká general assembly a motivační víkend.

FIT++ (M. Severa): plánujeme teambuilding a řešíme přepisování stanov.

ISC (T. Hung Le): O víkendu jsme organizovali NA Zbradavice 2023 (National Assembly of ESN CZ). ESN CZ přijalo UWB v Plzni jako plného člena ESN CZ.. V úterý máme valnou hromadu, kde budeme hlasovat o změně jména, takže budeme snad ve stylu ostatních klubů ESN.

STOH (): Nikdo není přítomen.

Klub Čajovna (L. Vach): V čajovně budou volby, kdyby se někdo chtěl podívat na prezentaci kandidátů, tak 24. můžete. Volit mohou i příznivci, pokud jsou zaregistrovaní. Vymýšlíme

nějaké programy. Naposledy se promítal asterix a obelix, halloween byl standardní. Dneska je jedna akce a příští týden bude efiscit? a to je asi všechno. Nevíme jak podávat FSP, SUZ neustále mění částku za pronájem mezi 30 a 50. Zase došel toaletřák.

+/-FEL (G. Szabó): Měli jsme akci vyřezávání dýní, přepisovali jsme stanovy. Plánujeme 7. prosince další šachový turnaj, na který jsme nakoupili nové sady. Plánujeme pak už jen Vánoce na FELu.

zaČVUTění (O. Spanilý): U nás byla nejdůležitější událost volba. Nové představenstvo se dvěma staronovými členy a třemi novými členy. Na 10 jsme to oslavili a měli jsme tam i Halloween party. Plánujeme zaČVUTění Winter Edition, o kterém si popovídáme ještě v rámci schvalování EČ.

GALIBI (): Nikdo není přítomen.

IAESTE (E. Vorlíčková): Byli jsme na víkendovce teambuilding/ seznamovák. včera jsme měli afterparty seznamováku. Sledujte naše socky pro info co můžete zažít na stáži.

Engineers Prague (): Nikdo není přítomen.

ESC (K. Koblrová): Měli jsme přednášky od ČEZu a od autora knih. Bývalého studenta a zaměstnance ESA. Do konce roku plánujeme teambuilding lasergame a plánujeme letní akce.

Křest'anský klub (D. Králík): 18. října byla akce "žít jako Králík". Dále proběhne v čajovně nějaký teambuilding a Mikuláš.

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

J. Sláma: O zpoždění na bloku 4 jsme se dozvěděli v pondělí. Byla snaha to řešit. Situace se ví na straně SUZ od září, ale nám to neřekli a v tuto chvíli je to neřešitelné. Na příští AR nebudou koleje otevřené. Řešíme to. Další téma, které jsme nakousli na komisi bylo jak SUZ uděluje výjimky. Je potřeba se na to kouknout hloubš. Nevíme jaký mají proces. Prosíme Štěpána, aby nám k tomu zaslal info ze strany SU.

Další prosba směrem mediálních výstupů. Nechci říkat, co kde máte říkat. Je tu spousta témat, které řešíme společně, které řešíme my a vy. Nezapomínejte na nás v médiích. Mám také jednu nabídku - když novináři podsouvají často otázky, které se vás přímo netýkají, nebo které řešíme spolu není problém konzultovat otázky s námi jako s AS ČVUT. Kdyby se ven dostávaly věci, které jsou na úrovni studentských samospráv na národní úrovni ke kterým máme vztah, tak by bylo fajn, abychom byli začleněni.

4. Info z Centrály (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 10 min.)

M. Jirmanová: Co se řeší nejvíc... měli jsme kdysi SIHI, s. r. o. a ozval se nám pán, který to kdysi likvidoval a je stále likvidátor a nikdy se to nedotáhlo. Kdyby to někdo chtěl pomoci zlikvidovat, tak by bylo fajn, kdyby se k tomu přihlásil. Dá se k tomu najmout právník, nebo profi likvidátor, kdyby to nikoho nezaujalo.

**přichází a odchází delegát za Hlávkovu kolej* (chtěl nějaké papíry podepsat, které zapomněl)*

M. Jirmanová: Proběhlo výjezdní zasedání SU, chtěla bych poděkovat Barče a Alešovi a všem, kteří pomáhali. Proběhla zajímavá diskuse ohledně aktivních členů, ze které určitě budou nějaké výstupy. Barča už chystá nějakou schůzi HR manažerů, aby se to vyřešilo a nechodilo se jen kolem toho.

B. Goláňová: Schůzka je vykopnutá na 28. 11. ještě hodím info, kde to bude. bude od 18:00, schůze PR bude od 20:00. Budeme se snažit zkoridovat místo. Vánoční večírek SU bude 18. 12. (možná 19.12.) Ples studentské unie bude v březnu v respiriu ČVUT.

A. Novák: Co se týče meziklubovek, tak první akce proběhne 22.11 bude to ve společnosti Bubnu. Máme zatím málo lidí a vzhledem k tomu že je to první akce a chceme to oživit, tak přijďte klidně jeden člověk za klub. Bude to zahřívací akce a bude to mít malý vliv na celkové pořadí. Takže klidně můžete přijít až na ty další a klidně vyhrát. Ceny a výhry máme připravené. Kdyby chtěl někdo pomoci s organizací, tak budeme rádi, čím víc nás bude tím lépe. Zejména budeme potřebovat pomoci s dalšími akcemi, které budou větší.

B. Goláňová: Kdyby někdo chtěl pomoci s plesem tak bude vítán.

Š. Tichý: Budou nějaké výstupy z rozhovoru z výjezdka. HR a PR schůze jsou domluvené, podobně chceme dělat i pro delegáty. Před parlamentem bychom mohli udělat pro nové delegáty 10 min rychlokurz na to, jak to funguje.

Provozní náklady jsme schvalovali v IP v květnu. Po novém roce do toho chceme započítat televizní poplatky, které jdou v tuto chvíli z fondu prezidenta a dále chceme do toho dát pojištění odpovědnosti, které se teď využilo v jednom klubu. Částka je cca 7500 za rok, což mezi kluby není tak velké.

M. Jirmanová: Původně to bylo myšlené na akce centrály a nyní jsme to zkoušeli na akci, kterou pořádal náš klub a poškodili tam majetek majitele a prošlo to. Pokud budete mít nějaký problém, tak určitě zkuste tohoto využít.

Š. Tichý: Chceme si to nějak odsouhlasit?

M. Slávik: Proč mají platit kolejni kluby za něco, co je pro celou SU.

Š. Tichý: Je to pro všechny a platí za to všechny kluby, které odvádějí.

M. Slávik: Snažíme se šetřit všude možně, tak proč o tohle zvedat náklady. Mimo kolejni kluby jsou to 2 kluby asi.

O. Spanilý: Nechápu o čem se bavíme. Je to tak směšná částka 7500, kterou bychom si snad asi zaplatili i sami.

M. Slávik: No tak chtělo by to zjistit, jak to s tou pojistkou je a na co to platí. My jsme teď měli pojistnou událost, která se třeba nevyřešila.

M. Jirmanová: Ty klíče neprošly z pojistky - to jsem vám i říkala.

M. Slávik: No tak to pak chce ještě vyřešit.

Š. Tichý: kdo si kupuje sudy na Lobkowitz, tak je možné si vzít vlastní čísla, aby faktury chodily na klub a ne na CEN. My se vám to snažíme přeposílat, ale je to zbytečně krok navíc a nevíme třeba ke komu to patří.

K. Pilná: My už to číslo máme a chodí to na nás. Určitě je to dobré to udělat.

5. Schválení zápisů (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)

Š. Tichý: Zápis je ze Září, tak aby bylo transparentnější, jak se zápis měnil, tak to tady ukážeme i se změnami.

P. Mašinda: Nestíhám psát všechno, takže klidně to tam doplňujte, ale jen za sebe prosím. Prosím nedávejte to tam ale bílou barvou.

D. Lysenko: Já to tam hodil ze srandy, abych vás chytil, jak to schvalujete a kontrolujete. Pokud si toho nikdo nevšimne, tak to není asi správně.

P. Mašinda: V komentářích se to zobrazuje černě a poté, že jsme si toho nevšimli, že se to propsalo bíle, tak to se omlouvám, ale toho si skoro nejde všimnout.

K. Pilná: Prosím, pokud napíšu komentář, že takhle něco nezaznělo, tak mi přijde špatně, když se to pak odklikne jako smazáno - vyřešeno.

Š. Tichý: My jsme to řešili s Kubou, ten komentář, co myslíš a pak jsme to upravili. Omlouvám se za předčasné odkliknutí.

K. Pilná: Bylo by vhodné ty zápisy posílat dřív.

M. Slávik: My třeba zápisy posíláme i neschválené tak jak byly napsané do 3 dnů.

K. Pilná: My máme v interním předpiseh 4 dny.

M. Jirmanová: Za CEN můžeme říct, že se budeme snažit to posílat do týdne. Asi by to neměl být problém.

D. Lysenko: Prosíme do kopie přidat kolegu Karla Kopeckého, který ještě není v konferenci.

Karel Kopecký byl přidán do konference na místě Štěpánem Tichým

O. Spanilý: Bylo by fajn, kdyby alespoň ten parlament na Kladně byl časově posunutý, protože za nás se to nedalo stíhat.

M. Kochman: Sekunduji, nebo jestli by se někdo nemohl s Kladnem z klubů prohodit, aby se to stíhalo.

B. Ježková: To by nebylo fér, my chceme, aby parlament v Kladně byl.

(odchází M. Vadlejš delegát klubu Silicon Hill)

Usnesení 2023-11-02:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápisy z řádných zasedání Studentského parlamentu konaných dne 19.09.2023 a 18.10.2023, které byly zaslány do konference Parlamentu dne 16.11.2023 v 19:12.

OHP: 15; 10:0:5 → Usnesení bylo přijato

6. Potvrzení Usnesení 2023-10-01 přijaté formou per rollam (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)

Š. Tichý: Dle IP musíme hlasování potvrdit na nejbližším parlamentu. Zde je o čem se hlasovalo.

(vrací se M. Vadlejš delegát klubu Silicon Hill)

M. Slávik: Hlasujeme o tom, jestli proběhlo per rollam v pořádku, ne o tom původním usnesení jen pro pořádek.

Usnesení 2023-11-03:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT potvrzuje své Usnesení 2023-10-01.

OHP: 16; 13:0:3 → Usnesení bylo přijato

7. Potvrzení Usnesení 2023-10-02 přijaté per formou rollam (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)

Usnesení 2023-11-04:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT potvrzuje své Usnesení 2023-10-02.

OHP: 16; 13:0:3 → Usnesení bylo přijato

8. Schválení EČ na akci zaČVUTění Winter Vintage Edition 2024, pořádanou klubem zaČVUTění (vede: V. Novotný, forma: hlasování, čas: 10 min.)

V. Novotný: Děkuju, jsem tu kvůli akci, kterou pořádáme už potřetí a jako klub podruhý. Letos je to Vintage. Jedná se o lyžařský kurz, kterého se účastní studenti ČVUT. Je to týdenní pobyt na horách. První turnus bude 11-15 února, druhý 15-18 února a full week 11-18 února. Bude to v krkonoších v penzionu koniklec. Je to do 30 minut od 5-6 středisek, kam se budeme vydávat. Počítáme s kapacitou 66 účastníků, což je navýšení od minulého roku. Cenu za první turnus se nám přes inflaci

podářilo udržet stejnou jako minulý rok a cena za full week se stáhla o 100 Kč a za druhý turnus dokonce o 200 Kč. od 1.1. bude změna sazeb DPH, čehož jsme si vědomi, ale zákon není ještě ani podepsaný. Pokud by k tomu došlo, tak počítáme s nižší sazbou, tím pádem by to nemělo ovlivnit SU - resp. výsledná daň bude nižší z 15 na 12%. Částka se počítá za předpokladu plného obsazení. Minimální počet účastníků je 45, aby byla akce ekonomicky validní. Máme téměř 100 lidí v klubu, takže očekáváme velký zájem. Všechny naše akce jsou pravidelně plně obsazené. Akci chceme pojmout stylem vintage (sněženky a machři atd.) takže budeme upravovat chatu do tohoto stylu, aby to bylo vhodné na propagaci na příští rok.

M. Slávik: Jak si zaČVUTění půjčovalo z rezervy, počítá se s nějakou splátkou z této akce?

V. Novotný: Ne, chceme rezervu splatit z letních kurzů, abychom drželi finanční zátěž na tuto akci pro účastníky co nejnižší.

M. Slávik: Transparentní účet rezervy v současné době neviduje žádnou splátku, jak to tam má být?

Š. Tichý: Do konce roku 40 000 - 1/3 celkové částky.

V. Novotný: Počítáme s tím. Máme to připravené.

M. Slávik: Tak ať vám to vyjde.

Usnesení 2023-11-05:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu zaČVUTění - zaČVUTění Winter Vintage Edition 2024 zaslou do konference Parlamentu dne 12.11.2023 v 19:34.

OHP: 16; 14:0:2 → Usnesení bylo přijato

9. EČ Podolské Vánoce (vede: K. Pilná, typ: hlasování, čas: 5 min.)

K. Pilná: Podolské Vánoce jsou pravidelnou akcí, kterou už asi všichni znáte. Tento rok akce proběhne 13. prosince. Asi jste si mohli všimnout, že se nám navýšily ceny, ale minimálně. Chceme

uspořádat Vánoce opět před bývalou menzou na Podolí. Budou tam stánky se svařákem, čajem a klobásy a perníčky. Nevím, jestli mám něco dalšího představit. Vznik je schválením parlamentu, konec je 15. prosince. Příjmy jsou od klubu a něco z občerstvení. Výdaje jsou na občerstvení a nějaká rezerva, stromeček, výzdoby, světýlka atd. Budu ráda, když nám to schválíte, protože další parlament je den před akcí.

Usnesení 2023-11-06:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu Pod-O-Lee - Podolské vánoce zaslanou do konference Parlamentu dne 14.11.2023 v 10:08.

OHP: 16; 13:0:3 → Usnesení bylo přijato

10. Přeschválení IP o výročních zprávách a hlášení o stavech klubů (vede: M. Vadlejch, typ: hlasování, 20 min.)

M. Vadlejch: jak jsme se bavili na zářijovém parlamentu, tak po schůzce legislativní skupinky vznikla větší úprava. změnily se nějaké termíny a výjimka inventarizace pro majetek s životností nižší než 1 rok. Nové IP stanovuje hranici od které je nutné majetek inventarizovat na 5000 bez DPH, což by mělo být dostatečné.

K. Pilná: Za Podolí také podporujeme hranici 5000, kluby, které to potřebují níž, tak si to mohou nastavit vlastním interním předpisem, ale pro větší kluby je to mnohem příjemnější na této částce.

D. Lysenko: Jde o předpokládanou životnost 1 rok, nebo reálnou délku? Třeba my koupili IP, které chceme inventarizovat... lepší příklad. Máme projektor za 18 000. Předpokládáme, že to klub bude mít déle než 1 rok, musíme ho inventarizovat hned, nebo až projde ten rok.

M. Vadlejch: Pokud ho máš a je to tvůj majetek, jehož životnost je předpokládaná déle než 1 rok, tak to musíš inventarizovat. Kdyby to byl třeba vrták bez záruky, tak nemusíš.

L. Vach: Můžeme inventarizovat i sady? Jako třeba sada dýmek za 25000, kterou obměňujeme, nebo musíme každou zvlášť.

M. Vadlejch: Můžete si to dělat jak chcete. Jen majetek s hodnotou nad 5000 musíte inventarizovat. Do teď jste museli nad 2000. Když koupíš 5 dýmek za 1000, tak nemusíš inventarizovat každou zvlášť ani jako sadu.

L. Vach: My nechceme inventarizovat. Pro nás je to práce navíc.

M. Vadlejch: Tak nyní už levnější položky inventarizovat nemusíte. Stačí jednotlivé položky nad 5000 bez DPH.

Usnesení 2023-11-07:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje důležitý interní předpis o Výročních zprávách a hlášení o stavu klubu, který byl zaslán do konference parlamentu dne 08.11.2023 v 13:29.

OHP: 16; 13:1:2 → Usnesení bylo přijato

11. Schválení upravených stanov studentského klubu +/-FEL (vede: G. Szabó, typ: hlasování, čas: 15 min.)

G. Szabó: My jsme si hráli se stanovami a dalšími interními dokumenty. Snažili jsme se předejít situaci, která se stala na začátku posledního funkčního období, zároveň jsme učešávali gramatické chyby a pozůstatky z covidu.

Š. Tichý: Měli jste ideálně poslat tu verzi, kde jsou vidět ty změny.

T. Havel: Tak já tam s tím jdu, mám to na notebooku.

G. Szabó: Odstranili jsme gramatické chyby a informační duplicity. člen může požádat o prodloužení přihlášky. Přidali jsme možnost vystoupit z klubu, protože předtím žádná taková nebyla. V případě opakovaných voleb se může změnit počet členů v představenstvu, kdyby nebyl dostatečný počet kandidátů.

O. Spanilý: Proč předchozí představenstvo určuje počet lidí v dalším představenstvu?

G. Szabó: Takhle jsme to měli vždycky.

O. Spanilý: Mně to přijde jako kravina, aby představenstvo starý předávalo moc s takovýmto ovlivněním dalšího představenstva. My to máme třeba proměnlivé, 3-5 členů představenstva, na základě počtu lidí, co se hlásí do voleb.

K. Pilná: Jak to děláte, když se přihlásí 4?

O. Spanilý: Podle stanov je to v pořádku, nemáme ukotvenou povinnost mít lichý počet. Chápu, že není vhodné mít sudé představenstvo, ale věříme, že bychom to i tak zvládli. Nicméně v obou volbách bylo zvoleno 5.

**probíhá diskuze o stanovách a počtech členů v představenstvech*

M. Slávik: Předpokládám, že stanovy máte schválené, takže jestli vám to funguje, tak jsou to vaše stanovy.

T. Machorek: Proč nemůže u vás být členem nestudent FELu bez odhlasování?

G. Szabó: Jsme zájmový fakultní klub a využíváme fakultní spolupráci a není problém je odsouhlasit, když si to zaslouží.

J. Sláma: Za mě je to skvělý mechanismus, jak zajistit, aby klub nepřevzali lidé, kteří nemají s fakultou nic společného.

**probíhá diskuze o možnosti zamítnutí přihlášky*

M. Jirmanová: Nemůžeš ji zamítnout, ale můžeš ji nechat navždy čekající.

M. Slávik: Nikde není napsáno, že by ji nemohl zamítnout, takže je to povolené, ne? Co není zakázáno je povoleno. Klidně bych jako předseda odmítnul.

G. Szabó: Posunuli jsme volby do funkce na nový rok. Teď to máme v prosinci, takže se špatně novému představenstvu špatně startuje a žádá o granty atd. Takto aspoň staré představenstvo může ukončit a začít předávat.

Funkční období trvá do další schůze, nejdéle však 2 roky. Má se to předávat po roce, ale kdyby nebyly volby, tak chceme, abychom byli usnášeníschopní další rok. Kdyby se to nepovedlo 2 roky, tak nemá cenu ten klub pokračovat. Představenstvo musí vyhlásit volby, takže nehrozí, že by nechtěli předat vedení.

Schůzi představenstva mohou nově svolat i členové představenstva a koná se minimálně jednou za půl roku.

Předseda se nově může odvolat pouze z RELEVANTNÍHO důvodu.

Platnost jednoho článku jsme posunuli, aby to neupravovalo volební období současného představenstva, ale až toho dalšího.

Představenstvo může také předsedu prohlásit za neschopného výkonu své funkce. Předseda může oznámit obnovení této funkce.

Usnesení 2023-11-08:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje stanovy klubu +/-FEL ve znění zaslaném do konference parlamentu 14.11.2023 v 16:01.

OHP: 16; 13:0:3 → Usnesení bylo přijato

12. Schválení upravených stanov klubu eFDrive (vede: D. Thuma, typ: hlasování, 10 min.)

D. Thuma: Měníme 3 body. Počet členů představenstva čl. 5 - představenstvo nově může mít 3-7 členů místo 3-5.

Dalším bodem je, že pokud někdo odstoupí, tak se nemusí dělat další volby. V případě odstoupení bude jeho pozice nabídnuta prvnímu neúspěšnému kandidátu a až poté budou nové volby, protože máme problém s účastí na volbách.

Dále bude schůze představenstva každého čtvrt roku místo každého půl roku, aby se mohly řešit věci častěji, když někdo nefunguje.

J. Sláma: Je tam špatně řádkování a typografie.

M. Slávik: Já jako delegát bych to neschválil jen proto, jak ten dokument vypadá, a že jsme na vysoké škole. Vypadá to nerepresentativně.

M. Jirmanová: Dotazy ke stanovám?

O. Spanilý: Může se stát, že bude představenstvo v sudém počtu?

D. Thuma: Nemůže, je to upraveno volebním řádem.

P. Mašinda: Ve volebním řádu je určeno, že si při volbách zvolí velikost představenstva.

J. Sláma: Co když neexistuje první neúspěšný kandidát? Je tam napsané, že se musí vyhlásit doplňovací volby?

O. Spanilý: Pokud neexistuje, tak je jasné, že nemá zájem ne?

J. Sláma: Tam je napsané, že jen pokud nemá zájem. Pokud neexistuje, tak se volby nemusí vyhlásit a může být sudé představenstvo.

M. Vadlejch: Nestálo by za to, hodit to do legislativky? Protože tohle je hodně děravé.

B. Goláňová: Chtěla jsem to tam poslat, ale bohužel se to nestihlo.

M. Vadlejch: Asi by stálo za to to tam poslat, ať se to v klidu opraví..

K. Pilná: Nechceme to tedy schválit na dalším parlamentu?

B. Goláňová: Asi ano.

O. Vafková: Článek 7 také nedává smysl. Funkce předsedy nezaniká, zaniká jen mandát. Nemá smysl to taky přepsat tedy?

Š. Tichý: Barča souhlasí s dalším bodem?

B. Goláňová: Ano.

13. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: M. Jirmanová, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

M. Jirmanová: Poslední datum schůzky s rektorem a právníkem ČVUT a naším právníkem je příští týden ve středu. Stejně podobný zásek je i s memorandem.

Š. Tichý: Jakmile budeme mít další informace o memorandu, tak dáme vědět.

M. Vadlejch: Můžeme vidět ty dokumenty?

Š. Tichý: Memorandum nebo rámcovku?

M. Slávik: My bychom rádi chtěli vidět nějaký progress těch dokumentů, ne jen ty, které jsou schválené oběma stranami.

Š. Tichý: To, co bylo naposledy posláno do předsedů, tak je aktuální ohledně memoranda.

K. Pilná: Rádi bychom chtěli vidět novou rámcovku i s dodatky.

Š. Tichý: Pošlu do parlamentu. Jinak je to i v registru smluv, kde jsou i všechny dodatky.

M. Jirmanová: Pokud budou takovéhle dokumenty, tak se to určitě bude konzultovat s parlamentem i AS ČVUT, aby se neduplikovala naše práce.

Š. Tichý: V tuto chvíli to nestojí na nás, ale na straně ČVUT.

J. Sláma: Já jsem na základě nedostatku dokumentů i šel za rektorem, abych věděl, jak to je. Vy nemusíte tyhle dokumenty sdílet. Jsou to interní dokumenty a ctím, že je s námi sdílíte.

14. Různé (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: dle potřeby)

M. Slávik: Řešili jsme to, že paní sekretářka ztratila klíče od místností, které patřily SH a nějaké které patří i celé SU. SH vzal vložky, které má, a překlíčoval tyto místnosti. Dále jsme na představenstvu schválili čerpání z rezervy, abychom toto dodělali a budeme to dále fakturovat SU, protože se jedná o zaměstnance SU. Nechceme to platit z vlastní kapsy celé a chtěl bych se na parlamentu domluvit, jestli to bude placené z rezervy SU nebo z provozních nákladů kolejních klubů. Chtěl bych, aby všichni věděli o téhle skutečnosti a chtěl bych se domluvit, jestli to má být placené z rezervy, nebo z provozních nákladů. Pojistku jsme zkoušeli uplatnit a ta byla zamítnuta.

M. Jirmanová: Tady na to se nevztahuje ta pojistka. Pojistka je na akce a ne na běžný provoz.

M. Slávik: Další možnost je nechat to zaplatit paní Sojkovou. Ta měla mít svojí vlastní pojistku hmotné odpovědnosti, kterou nemá.

M. Vadlejch: Jen chci říct, že je to její celá výplata a má 2 děti.

M. Slávik: Bylo by to pravděpodobně z více výplat, ale za nás jsme schopní si ospravedlnit jak odečtení z rezervy, tak z provozních nákladů.

M. Vadlejch: Dá se to strhnout i ze mzdy? Bonusy atd.

M. Jirmanová: Mluvili jsme s právníkem, jestli se to po ní dá vymáhat a říkal, že dá.

L. Vach: Máme rádi paní Sojkovou?

M. Slávik: Jsou věci, které by mohla dělat lépe, např. docházka, ale co se týče třeba tisku, tak to funguje dobře.

L. Vach: Kolik je ta částka?

M. Slávik: Ted' je to cca 25 000.

M. Vadlejch: Můžeme uvažovat i nějakou spoluúčasť. Každopádně tím nastavujeme precedens, jak se mohou lidi chovat k majetku SUnie.

M. Slávik: Je tu precedens, že někteří lidé, kteří měli podepsaný předávací protokol na generální klíč, tak jim ztráta byla naúčtována a byla celá splacena, a to nejsou zaměstnanci. Paní Sojková byla nápomocná a sehnala člověka, který byl nápomocný v tomto případě.

P. Mašinda: Budeme se o tom bavit ted', nebo příště nad návrhy?

M. Slávik: můžeme ted' to vyřešit, něco navrhnout, nebo budeme muset příště.

L. Vach: Ta spoluúčasť se mi líbí.

P. Mašinda: Není dobrý precedens, že zaměstnanec způsobí škodu a SUnie to celé zaplatí.

M. Slávik: Jsou věci, které dělá dobře, věci, které dobře nedělá. Nemáme náhradu za ní, což samozřejmě hraje v její prospěch.

O. Spanilý: Nechci nastavovat precedent na procenta, pokud někdo ztratí něco za 1000, tak bych jim to dal zaplatit celý. Pokud by se stala nějaká katastrofa za statisíce, tak by to chtělo mít nějak podchycený.

M. Slávik: Neschvalujeme tu precedent. Pořád další přestupky bude řešit parlament a jsme rozumní lidi.

M. Vadlejch: Ona má mít podepsanou hmotnou odpovědnost. Pokud si pojištění nekoupí a nekoupila, tak je to její chyba a měla by si to zaplatit.

M. Slávik: 5000 už v tuto chvíli zaplatil SH, takže nějaká spoluúčast naše už tam je. Jde jen o ten zbytek, tohle se muselo řešit hned a ne čekat, až se to schválí na parlamentu. V tuhle chvíli zbývá 10 - 15 000, dali jsme si tam raději 20 000 kvůli rezervě.

K. Pilná: Měli bychom ji nechat zaplatit nějakou spoluúčast a neměla by být úplně symbolická.

M. Vadlejch: My teď řešíme jak to budeme vlastně opravovat. Řešilo se jestli tam nedat EZS rovnou, aby když se ztratí čip, tak se odhlásí a koupí se nový za 200. Byl by to náklad cca 30 000.

M. Kochman: Kolik těch systémů už máme?

M. Vadlejch: Tohle je systém, který máme ve školítku a umíme ho.

M. Jirmanová: A kdy budeme vědět, kolik je ta částka teda nakonec?

M. Slávik: teď chceme vyřešit ty klíče a zámky. Řešíme to s firmou, která s námi nekomunikuje, protože má asi větší zakázky. Pokud tedy nejsou návrhy, tak to vyřešíme příště.

Š. Tichý: já bych chtěl k různému informovat, že jsem odeslal mail s dokumenty k rámcovce do parlamentu.

O. Spanilý: Měl bych prosbu k zástupcům kolejních klubů. Potřebujeme místo k uskladnění našeho klubového majetku. Chtěli bychom se zeptat, jestli někdo nemá, kde to uskladnit ideálně zadarmo.

M. Slávik: Máme jednu rozpadlou místnost asi 40m², kterou když si zrekonstruujete, tak vám ji můžeme půjčit. Pan Vodička se těšil, že bychom mu to vrátili, ale to se nám nechce. Jestli chcete, tak vám jí necháme používat.

K. Pilná: Kolik toho potřebujete a jak často?

O. Spanilý: Jsou to hry a sportovní věci ze seznamováků.

D. Lysenko: Jestli toho není moc, tak bysme to taky zvládli asi.

M. Vadlejch: Můžu vám poslat fotku toho místa. Je to největší, co vám kdo nabídne.

O. Spanilý: My toho zas nepotřebujeme tolik. Je to pár krabic.

M. Jirmanová: Chtěla bych poděkovat +-FEL, že nás hostili, příští parlament je 12.12.2023

Š. Tichý: Chtěl bych poprosit předsedy klubů, aby zůstali na shromáždění klubů, prosím!

M. Jirmanová děkuje za účast a ukončuje zasedání ve 20:52



Zasedání Studentského parlamentu SU ČVUT

16.10.2023 - +/-FEL, Fakulta elektrotechnická

PREZENČNÍ LISTINA – DELEGÁTI

KLUB	JMÉNO A PŘÍJMENÍ	PODPIS
Prezident		
Prezident	MARLÉTA JIRMANOVÁ	
Kolejní kluby		
Silicon Hill	MARTIN VADLECH	
Pod-O-Lee	Kateřina Pilná	
Buben	Denys Lyzenko	
Masařka	Oleg Ostashchak	
Sincoolka	KAREL D. KOPECKÝ	
Hlávkova kolej	Peter Guli	
Orlík	F. HEMERKA	
Fakultní klub BION	Bara Ježková	
Zájmové a externí kluby		
eFDrive	Barbora Goldířová	
Engineers Prague	Václav Fiše	
ESC	Kateřina Koblířová	
FIT++	Marcel Severa	
ISC CTU in Prague	TITANIT HUNG LE	
Klub Čajovna	LUBOŠ VACH	
zaČVUTění	Ondřej Spanil	
Akademický senát ČVUT		
AS ČVUT	JAKUB SLÁMA	



Zasedání Studentského parlamentu SU ČVUT

16.10.2023 - +/-FEL, Fakulta elektrotechnická

PREZENČNÍ LISTINA – HOSTÉ

KLUB	JMÉNO A PŘÍJMENÍ	PODPIS
CEN SU	Štěpán Tichý	
FIT++	Štěpán Pechman	
Silicon Hill	Martin Šávrík	
FIT++	Kryštof Prašil	
Bion	Lukáš Pavienský	
ZAČVUTĚNÍ	VOJTECHA NOVOTNÝ	
ZAČVUTĚNÍ	KAROLÍNA ZAPLETALOVÁ	
zaČVUTění	THUY DUNG HA	
zaČVUTění	Tomáš Pokorný	
POD+OLLEE	DAVID PUCHOŇ	
SM	Michal Kachman	
+/- FEL	Tomáš Havel	
+/- FEL	GABRIEL SZABO	
zaČVUTění	Jiří Šáda	
zaČVUTění	Kateřina Polanská	
IAESTE	Adéla Kokošková	
IAESTE	ELIŠKA VORLIČKOVÁ	
eFDrive	Karolína Honkeová	
eFDrive	David Thuma	
eFDrive	Adam Hlubuček	



FIT++	Albert Habiak	Habiak
CEN SU	PAVEL MASINDA	Masinda
za ČVUTění	MACHOREK TOMAS	Machorek
9FDrive	JAKUB TUKAL	Tukal
9FDrive	MARTIN ŠTEK	Štek
Podolee	Karel Mateš	Mateš
za ČVUTění	Lucie Steuerová	Steuerová
KR	OLGA VAFKOVA'	Vafková
CEN SU	ALES NOVÁK	Novák